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Datum: 30 aug 2023 
Aanvang:  19:30  
Aanwezig: Jos, Peter, Pien, Emiel, Tonny, Maria, Henk 
Afwezig: René Teunissen, Frans van Tilborg, Hanny Markerink 
Gasten: Ted Bergholts en Gerry Nijvolts 
Notulist(e): Henk Schreurs  
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Emiel geeft aan, dat hij de subsidie bij de gemeente namens Programmaraad 
van Oelbroeck heeft ingediend. Bij 2.b.  
 

2. Ingekomen post, mededelingen en vragen: 
a. Vraag van IVN om PlanBoom actief te ondersteunen vanuit de 

Dorpsraad.  
Wij vinden dit een goed initiatief maar willen dit als Dorpsraad zelf niet 
actief oppakken. Jos zal checken of er vanuit het landschapspark 
interesse is om dit actief te ondersteunen. 

b. Gemeente LvC aanvraag subsidie door Programmaraad Oelbroeck. Wij 
ondersteunen deze aanvraag. Emiel zal navragen of er nog meer 
aanvragen zijn en wat de resterende subsidie ruimte is voor deze 
subsidiemogelijkheid. 

c. Bedankje van Gerrit Verdijck aan de Dorpsraad.  
d. Verzoek van Dagbesteding Tante Sjaan om opgenomen te worden in 

het bezoek van de burgemeester op 17 november. Wij zien weinig 
ruimte in het programma om particuliere initiatieven mee te nemen 
tijdens dit bezoek.  
 
 

3. Notulen vorige bijeenkomst 
      De notulen van de vorige bijeenkomst worden goedgekeurd.  
 

4. Overig 
a. Overleg dorpsraad en bestuur Oelbroeck op 27 sept.  

Hiervoor hebben we 30 minuten ingeruimd voor de vergadering van 27 
september. We vinden dat Oelbroeck niet een flitsend imago heeft. Het 
is aan te bevelen om jongeren uit te nodigen voor het bestuur. Actief 
aan de slag te gaan met social media.  

b. Route 33, afstemmen programma. 
Voorstel voor programma op 17 november (9:30 – 12:00u): 

• Ontvangst door voorzitter Dorpsraad op de Brink 
• Bruisende Brink (Johan de Bruin) 
• Bezoek gemeentehuis. Toelichting door een bewoner over het 

gebrek aan goede woonruimte voor onze jeugd.  
• Oelbroeck Programmaraad: Yvonne Ypma en rondleiding 

Oelbroeck 
• Samen Sint Anthonis  

De werkgroep gaat dit verder uitwerken. 
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5. Speerpunten Dorpsraad: 

a. Verbinden 
i. Servicebureau verenigingen 

       Kapstokstichting is in oprichting. Als de concept statuten gereed zijn 
worden deze besproken met het toekomstige bestuur en daarna zal de 
oprichting kunnen plaatsvinden. 

De werkgroepen die gebruik willen maken van deze nieuwe stichting 
zullen dan benaderd worden om verdere uitleg te geven.  

b. Communicatie: 
We gaan weer nieuwe Duimen bestellen. 

c. Wonen 
Jos en Peter hebben met de gemeente gesproken over de stand van 
zaken met betrekking tot de bouwplannen in Sint Anthonis.  

• Het plan De Drieskes is op de lange baan geschoven.  
• Plan Peelkant Zuid loopt vertraging op ivm ingediende 

zienswijzen van omwonenden. De gemeente verwacht niet dat 
de bezwaren standhouden, maar ze zorgen wel voor vertraging. 

• De verkoop van het gemeentehuis is nog niet afgerond. Koers is 
in gesprek met de gemeente om tot een aangepast plan te 
komen. De gemeente hoopt eind dit jaar de koop af te ronden. 

• De bouw van de huizen achter Oelbroeck zal waarschijnlijk begin 
2024 starten. Tevens kan dan begonnen worden met de 
appartementen op het voormalige terrein van Garage Van de 
Weem.  

• De bouw van Albert Hein wacht nog op een bezwaar bij de Hoge 
Raad.  
 

d. Levendig en ondernemend dorp 
i. WIU stavaza [vast agenda punt] 

1. Brink 2e fase gaat niet door.  
ii. Kernen C.V.  
iii. Iets voor jongeren. Er wordt geprobeerd om iets voor jongeren 

(12-18 jaar) op te zetten in Sint Anthonis. Er is een 
brainstormsessie georganiseerd op 16 september. Hieraan zal 
ook Sociom deelnemen. Vanuit de Dorpsraad zal Emiel 
deelnemen.  

 
Rondvraag 

• Pien neemt afscheid van de Dorpsraad omdat ze dit helaas niet meer kan 
combineren met haar nieuwe studie, welke volgende week start. Wij danken 
Pien voor de goede inzet en de prettige samenwerking. We gaan haar missen. 
Pien blijft nog wel actief in de Bouwweek.  

• Emiel vraagt of Maria de volgende keer volgens het schema notulen wil 
maken.  

 
 
Ted en Gerry kijken met plezier terug op deze vergadering en geven ons nog stof 
om over na te denken.  


